
                                                                            
 

Referat af HF Engly Bestyrelsesmøde d. 7. december 2015 
 
Trailere på fællespladsen 
Et medlem har klaget over, at der er vel mange trailere. Vi er opmærksomme på 
problemet, og har bl.a. været i løbende kontakt med et medlem der ikke er så god til 
at fjerne sin trailer. Vi har gentagne gange bedt medlemmet om, at fjerne traileren, 
men uden held.  Vi sender nu et brev med en frist om fjernelse, hvorefter bestyrelsen 
vil få fjernet den.  
Vi vil også gerne minde om, at det er det enkelte medlems ansvar, at sørge for at 
håndværkere, der udfører arbejde for dem, også overholder reglerne.  
 
Julearrangement 
Vi har bevilget et beløb til det kommende Julearrangement, der afholdes den 13. 
december. Tjek info på hjemmesiden + opslagstavlerne. 
 
Medlemskartotek 
Vi har forbedret vores medlemskartotek, så oplysninger om nuværende og tidligere 
medlemmer er godt sikret og komplette. 
 
 
 
Næste møde bliver mandag d. 11. januar kl. 16. i have 62 hos Henriette. 
 
 
 
 
 
 
 


